
Referat frå FAU-møte 6.2.18. 

Tilstede: Bjørn Vetrhus, Mona Auestad, Hege Tungland Langbakk, Anne Lansom og Irene Thu 
Fråfall: Inger Lise Riveland 
 
Sak 1. Referatet frå sist møte godkjennes. 
 
Sak 2. Ranselpost. 
Det var uenighet ift dette, men på bakgrunn av tilbakemeldingar frå foreldre, blir FAU enige 
om at ranselpost frå lokale aktører bør fortsette.  
Tilbakemeldingane var m.a. eit brev med underskrifter frå foreldre og representantar frå 
lokale lag.  
Me anbefaler at lappene er korte og informative.  
 
Sak 3:  Elin Fagerheim Bjerke frå Rogaland Revisjon IKS. 
Samtale og tilbakemelding hvordan det var før og hvordan det er nå. 
 
Sak 4. Tilbakemeldingar frå rektor. 

1.klasse er veldig stor. Rektor har lyst ut annonse etter en pedagog til. Videre 
tiltak vurderes fortløpende.  
 

Sak 5. 17.mai komite 
FAU overtar ansvaret for 17.mai-feiringen fra kommunen. 
Kommunen setter av penger til oss til å arrangere.  
Vi må avklare med Mulen ift matsalg. Bjørn vil snakke med dem.  
Me vil invitere til et planleggingsmøte sammen med klassekontaktene i 2. og 8. og AU frå 
barnehagen som representant for 4.åringene. Me vil invitere Bodil i kommunen til å 
informere. 
Mona sjekker hvem som er i Au.  Anne tar kontakt med klassekontaktene i 2.og 8. 
Irene snakker med Bodil og skaffer permene til de forskjellige komiteene. 
 
Neste møte er onsdag 7.mars kl.20.00 
 

 


